
Referat                                                            
Bestyrelsesmøde                                     
Tirsdag d. 11. juli 2017
 i klubhuset kl. 17.00 

Indkaldte: Kasper Jørgensen, Inge Jørgensen, Fritz Lauritsen, Morten Adel Larsen, 
Hanne Clausen, Bjarne Rasmussen og Georg Schønemann.    
  

Fremmødte:  Kasper Jørgensen, Inge Jørgensen, Hanne Clausen, Bjarne Rasmussen 
og Georg Schønemann.

Fraværende:  Morten Adel Larsen og Frits Lauritzen..

Dagsorden / referat:               Tovholder:

1. Godkendelse af sidste referat.
Forespørgsel vedr. Melges 24 parkering på vinterpladsen op til deres stævne, 
er godkendt af A.m.b.a.

Kontakten til Pro-Safe om servicering af vore følgebåde var negativ. Vi må
derfor, indtil vi finder nye alternativer, fortsætte med vores hidtidige leverandør. Frits

Initiativerne til vores vinterprogram er i fuld gang, og følger planen om at 
fremlægge et færdigt program inden standerstrygning.

2. Nyt fra formanden.

Infoskærmen i klublokalet er sat op og fungerer tilfredsstillende. Tilbage står nu 
at fylde relevante informationer på. 
Stor tak til Carl Andersen for et storslået arbejde.

3. Nyt fra A.m.b.a.

Kranrør bliver monteret den 12/7 og derefter følger krandelen umiddelbart efter.

A.m.b.a.`s bestyrelse holder sommerferie.
          

4.   Nyt fra kassereren.
Bankbeholdninger:  Klubkassen: tkr. 186, Sejlerskolen: tkr. 27 og
kapsejladsudvalget: tkr. 27.

Medlemstallet:  Aktive 363, passive 25, juniorer 30 og 6 æresmedlemmer.



Åben Havn gav et mindre underskud på kr. 4.200 imod et overskud sidste år,
dette skyldes især mindre tilskud.

Den gennemførte sommercamp for juniorer var succesfuld. Når man 
korrigerer for forbrug af benzin og badekort, gav arrangementet et mindre 
overskud.

            Generelt er der et stort forbrug af badekort til juniorafdelingen,
derfor undersøger vi hos udvalgsformanden, om det kan begrænses.                 Kasper

5.  Nyt fra udvalgene.

Vores fondraisere har skaffet kr. 15.000 til afholdelse af aktiviteter i 
”andedam-projektet”.  Bestyrelsen vedtog, at kontingentet for ”ænderne” 
i 2017 kan reduceres i forhold til antal måneder. På kommende 
generalforsamling fremlægges konkret forslag til et specielt kontingent for 
de helt unge medlemer.               Bestyrelsen.

            Af sikkerhedsmæssige årsager besluttede bestyrelsen, at andedams-aktiviteter 
skal være ”på land og ved Vand”.  D.v.s. uden aktiviteter direkte i vand.

            Vi undersøger hos A.m.b.a. hvor ”andedams-aktiviteter” kan placeres 
på havneområdet.                      Frits

Sejlerskolen kører med fuldt aktivitetsniveau.
Der udfærdiges et specielt lånedokument for ferieudlån af klubbåde til de 
godkendte bådsmænd.                    Georg

Arbejdet med Melges 24-stævnet kører efter planen.

Bestyrelsen havde nogle rettelser til de fremlagte planer for 
sikkerhedsgodkendelser af klubbåde og bådførere. Georg

            Det er planen at de opgraderede sikkerhedskrav vil være fuldt implementeret 
til starten af 2018 sæsonen. Formændene for de berørte udvalg får udkastene 
til høring. Kasper

Bestyrelsen har godkendt et oplæg fra Tom Stengade og Georg Schønemann 
om at få pustet mere liv i arrangementet omkring Agersø Rundt 2017.
Den sportslige del forbliver uændret, hvorimod det sociale arrangement 
på land bliver opgraderet voldsomt.  Finansieringen af dette tiltag 
vil hovedsagelig ske via sponsorater.  Det er ambitionen, at vi får min. 75 tilmeldte 
både og at andre medlemmer (uden sejlbåd) kan deltage i festarrangementet. 
Da dette vil være med til at sætte Korsør Marina på landkortet, har A.m.b.a. 
givet tilsagn om et solidt sponsorat som tilskud til opstilling af et festtelt. 

Der vil tilgå massiv information i løbet af august måned. Georg

Reserver allerede nu den 9. september 2017.

Forslag til næste ordinære bestyrelsesmøde:

Tirsdag den 12. september 2017 kl. 17.00. Referant: Georg Schønemann


